
Referat bestyrelsesmøde Yderhavnen  
Dato: 10/03-2025 

Deltagere: Christian, Michael, Rene, Erik, kim og Mads. 

 
Fraværende: Ingen. 

Formanden har ordet 
Beretning fra HB møde 

• Masser af snak om de kontraktlige forhold i Kanalhavnen. Det er en potentielt 
alvorlig situation. Der er håb om en ny 5 årig kontakt, men det er endnu ikke 
afklaret. 

• Der kommer (måske) en skolebåd. 

• Formanden undersøger hvilke krav forsikringsselskabet har til el-tjek. (Kun 
hus eller også broer)? 

• HB ser velvilligt på udskydelse af tilbagebetaling af momspenge – som vi så 
kan anvende til flisearbejde.  

• Vi forsøger at finde frem til, hvem der har ansvaret for den lange mole mod 
øst.  
 

Vejrø 

• Vejrø vil gerne kunne lægge til ved vores bro ud mod kanalen – til af- og 
pålæsning af gæster. Bestyrelsen ser velvilligt på dette, og undersøger 
forskellige muligheder. 

 
Flisebelægning 

• Vi igangsætter ny flisebelægning ude med pengene fra udskudt 
tilbagebetaling fra HB. Det betyder, at der bliver slæbt mindre sand ind i 
klubhuset – men mindre slid til følge. Og så bliver det rigtigt flot. 

 
Møde med Vinterbader/Kommune/Næstved Havn 

• CH har holdt møde med Vinterbaderne, kommunen og Næstved Havn. Der 
blev fremført planer for det nye klubhus. Godt og konstruktivt møde.  

• Der bliver fremover mulighed for af- og pålæsning på parkeringspladsen vest 
for vores klubhus (Brovagtens plads). Det kræver disciplin – vi skal alle 
hjælpe til med at overholde reglerne. 

 
Indsamling til klubben 

• Der er igangsat en indsamling blandt klubbens medlemmer som forslået på 
generalforsamlingen. Pengene fra indsamlingen bliver brugt på møbler og 
anden indretning i klubhuset. 

 

Økonomien v. Erik 
• Regnskab og budget for året. Kontingenter er udsendt, alle pladser er besat. 

  



 

Broen v. Kim 
• Vandhanerne har lidt rust - de bliver børstet – der købes ikke nye. 

Huset v. Michael 
• Vi bestiller de sædvanlige containere.  

Pladsmand v. Rene 
• Der er kommet en opsigelse, og det betyder at næste fra ventelisten har fået en 

plads. Der er stadig en del på venteliste. 

Eventuelt  
• CH udsender nyhedsbrev snarest. Der indkaldes til arbejdsdag 29/3. 
• Næste bestyrelsesmøde 28. april. 
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